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آغاز بلیت فروشی بازی امارات و ایران  
فدراســیون فوتبال امارات 
از ساعاتی قبل بلیت فروشی 
برخط بــازی با ایران و امارات 
را آغــاز کــرد. به گــزارش 
خبرگزاری صدا و سیما؛ بلیت 
بــازی تیم های ملــی فوتبال 
امــارات و ایران کــه ۱۵ مهر 
برگزار می شــود بــا توجه به 
قیمــت ارز به پول ایران حدود ۱۵۷ هزار تومان اســت. البتــه برای مراجعه به 
ورزشــگاه و تماشای بازی شــرایط خاصی حاکم است و تماشاگران همگی باید 
سنشــان بالای ۱۶ سال باشد و در ۴۸ ســاعت اخیر جواب تست کرونای آن ها 
منفی باشد. همچنین کارت واکسیناسیون که از زمان تزریق دوز دوم نباید بیش 
از ۶ ماه گذشته باشد همراه داشته باشند.  همچنین تماشاگران در ورزشگاه باید 
ضمن رعایت کردن فاصله اجتماعی ماسک به صورت بزنند و جای خود را تغییر 

ندهند. آوردن طبل و پخش کننده موزیک نیز به ورزشگاه مجاز نیست.

تیم داوری بازی فوتبال امارات و ایران مشخص شد  
تیــم داوری بازی تیم های 
ایران  امــارات و  ملی فوتبال 
گزارش  به  شــد.  مشــخص 
خبرگزاری صدا و سیما؛ تیم 
ملــی فوتبال کشــورمان در 
سومین بازی خود در مسابقات 
انتخابی جام جهانی ۲۰۲۲ در 
تاریخ ۱۵ مهر در دبی میهمان 
امارات است و در همین رابطه کنفدراسیون فوتبال آسیا تیم داوری این بازی را 
معرفی کرد.  کریســتوفر بث استرالیایی به عنوان داور وسط انتخاب شد، اشتین 

انتوان و جورج لانکریندز دو هموطنش در این بازی کمک هایش هستند.

رتبه پنجمی تکواندوکاران ایران 
در رده بندی المپیکی  

بهترین رتبه تکواندوکاران 
ایــران در رده بنــدی جدید 
المپیکی فدراسیون جهانی، ۲ 
عنوان پنجمی است. به نقل از 
فدراسیون تکواندو، فدراسیون 
جهانــی تکوانــدو رده بندی 
تکواندوکاران  المپیکی  جدید 
در ماه اکتبر را اعلام کرد. در 
رده بنــدی جدید المپیکی آرمین هادی پور نماینده وزن منهای ۵۸ کیلوگرم با 
۲۹/۱۶۷ امتیاز در رده پنجم قرار دارد، در وزن منهای ۶۸ کیلوگرم میرهاشــم 
حســینی با ۱۲/۱۶۳ امتیاز در رتبه ششم است، ســروش احمدی با ۳۷/۱۱۷ 
امتیاز در جایگاه سیزدهم جای دارد و امیرمحمد بخشی نیز با ۹۶/۹۱ امتیاز رده 
بیســت و یکم را به نام خود ثبت کرده اســت. سجاد مردانی تکواندوکار وزن به 
اضافه ۸۰ کیلوگرم با ۲۶/۱۵۳ امتیاز در رده پنجم قرار دارد و سعید رجبی دیگر 
نماینده این وزن با ۸۷/۵۷ امتیاز در رتبه ۳۶ جای گرفته است. همچنین بهترین 
رتبــه بانوان رده ۴۳ در وزن منهای ۶۷ کیلوگــرم برای کیمیا همتی با ۴۹/۴۸ 
امتیاز است. فدراسیون جهانی تکواندو برای المپیک ۲۰۲۴ پاریس از اول آگوست 
۲۰۲۱ )۱۰ مــرداد امســال(، ۲۵ درصد از امتیازات ســال ۲۰۲۰ و ۲۰۲۱، ۵۰ 
درصــد از امتیازات ۲۰۱۹، ۷۵ درصد از امتیازت ۲۰۱۸، و به صورت صد در صد 
از امتیازات ۲۰۱۷ و قبل از آن کسر می کند. سهمیه تکواندوکاران برای بازی های 

المپیک از طریق ثبت بالاترین امتیازات رده بندی هر وزن توزیع می شود.

یک ایرانی دبیرکل کنفدراسیون تنیس 
روی میزآسیا شد

افشــین بدیعی از ایران به 
عنوان دبیر کل کنفدراسیون 
تنیس روی میز آسیا انتخاب 
شــد. بــه گــزارش خبرنگار 
ســیما؛  و  صدا  خبرگــزاری 
صبــح امروز مجمع ســالیانه 
کنفدراسیون تنیس روی میز 
آسیا در دوحه قطر برگزار شد 
و افشین بدیعی از ایران با انتخاب کشور های آسیایی عضو مجمع، به عنوان دبیر 
کل جدید آسیا برگزیده شــد. با حمایت و معرفی مهرداد علی قارداشی رئیس 
فدراسیون تنیس روی میز کشورمان افشین بدیعی برای تصاحب این پست مهم 
به کنفدراســیون معرفی گردید. بدیعی پیش از این به مدت ۱۲ سال به عنوان 
نائب رئیس آســیای میانه و ۲۰ سال به عنوان عضو کنفدراسیون آسیا نماینده 
کشــورمان بود و با حضور در کرسی دبیر کلی قاره کهن، کشورمان همچنان در 

یک مسند مهم بین المللی دارای کرسی خواهد بود.

بازگشت مظاهری به تمرین استقلال
مظاهری  رشــید  ماجرای 
این  بازگشت  با  اســتقلال،  و 
دروازه بان به تمرینات تیمش، 
ختم به خیر شــد. به گزارش 
فوتبالــی، حتمــا در جریان 
اتفاقاتــی که باعــث جدایی 
مظاهری از اســتقلال شــد، 
هســتید منتهی وقتی احمد 
مددی از استقلال رفت و رشید مظاهری برای بازگشت، چراغ سبز نشان داد، این 
سوال مطرح شد که آیا مجیدی حاضر می شود مجددا با رشید کار کند. او حسین 
حســینی و همچنین علیرضا رضایی را در تیمش داشت و مدل جدایی مظاهری 
از اســتقلال طوری بود که همکاری مجدد او با این تیم بعید به نظر می رســید 
منتهی بعد از آنکه مظاهری، دیشب در پستی اینستاگرامی، احتمال بازگشتش به 
استقلال را تقویت کرد، این دروازه بان، در تمرین امروز تیمش حاضر شد و طبق 
نوشــته رسانه رسمی باشگاه اســتقلال، با دلجویی از کادرفنی و هم تیمی هایش 
به تمرینات تیم اســتقلال پیوست. با بازگشت مظاهری به استقلال، رقابت برای 
رسیدن به دروازه این تیم دوباره جذاب خواهد شد و حسین حسینی نمی تواند از 
فیکس بودنش در این تیم مطمئن باشد. اتفاقی که برخی آن را به سود استقلال 
می دانند و معتقدند که حضور همزمان دو گلر همسطح در یک تیم می تواند باعث 
رقابت سالم بین آنها شود هر چند که این سکه روی دیگری هم دارد و آن حواشی 
احتمالی بابت حضور همزمان دو گلر سرشــناس در یک تیم است. البته موافقان 

حضور همزمان دو دروازه بان از مخالفان عدم حضور دو دروازه بان بیشتر است.

مهدوی کیا: برای رسیدن به هدفمان 
سخت تلاش می کنیم

ســرمربی تیم فوتبال امید گفت: من 
ترســی ندارم زیرا بازیکنان خیلی خوبی 
در تیم داریم و برای رسیدن به هدف مان 
هم ســخت تلاش خواهیــم کرد. مهدی 
مهدوی کیا ســرمربی تیم فوتبال زیر ۲۳ 
ســال ایران در گفت وگو  با نشریه معتبر 
بیلد آلمــان درباره حضورش در پســت 
جدید اظهار داشــت: به نظرم ما شانس 
خوبی برای رســیدن به هدف بزرگ مان داریم. مــا در حال آزمایش ۶۰ بازیکن 
بااستعداد هستیم که از بین آنها یک تیم ۲۳ نفره تشکیل می دهیم. و ی درباره 
نقش مهم زمان خاطرنشان کرد: بازی های انتخابی آسیا به زودی آغاز خواهد شد 
و نپال، لبنان و تاجیکستان رقبای ما هستند. تیم های بزرگی همچون ژاپن، کره 
جنوبی یا استرالیا در این رقابت ها هستند و در نهایت تنها سه تیم مجوز حضور 
در بازی های المپیک ۲۰۲۴ پاریس را دریافت خواهند کرد، اما من ترسی ندارم. 
ما بازیکنان خیلی خوبی داریم و برای رســیدن به هدف مان هم ســخت تلاش 

خواهیم کرد.

اخبار کوتاه

یزدانی«،  »امیرمحمد  »علیرضا ســرلک«، 
»محمــد نخــودی« و »کامران قاســم پور« 
نماینــدگان اوزان ۵۷، ۶۵، ۷۹ و ۹۲ کیلوگرم 
بــه نیمه نهایی پیکارهای جهانی کشــتی آزاد 
ســال ۲۰۲۱ در نروژ راه یافتنــد. به گزارش 
ایرنا، رقابت های کشــتی آزاد قهرمانی جهان 
از ســاعت ۱۲ امروز )یکشــنبه( به وقت ایران 
با برگزاری مســابقات مقدماتی اوزان ۵۷، ۶۵، 

۷۹ و ۹۲ کیلوگــرم آغــاز شــد. در وزن ۵۷ 
کیلوگرم علیرضا ســرلک پس از استراحت در 
دور نخســت در دور دوم با نتیجه ۱۱ بر صفر 
جوزپــه ویلارو از اکــوادور را مغلوب کرد و به 
مرحله یک چهارم نهایی راه یافت. وی در این 
مرحله در یک کشــتی نزدیک با نتیجه ۷ بر ۶ 
از سد آریان تســیوترین از بلاروس گذشت و 
به مرحله نیمه نهایی راه یافت. حریف سرلک 

در این مرحله سلیمان آتلی دارنده مدال نقره 
جهان از ترکیه اســت. توماس گیلمان دارنده 
مدال برنز المپیک از آمریکا با جاســتین لهر از 
آلمان برگزار کننده دیگر دیدار نیمه نهایی این 
وزن هســتند. در وزن ۶۵ کیلوگرم امیرمحمد 
یزدانی در دور اول با نتیجه ۱۰ بر صفر گابریل 
جاناتــچ از اتریش را مغلوب کــرد. وی در دور 
بعد با نتیجه ۱۳ بر ۳ مقابل سباستین ریورا از 

پورتوریکو به برتری رسید و راهی مرحله یک 
چهارم نهایی شد. یزدانی در این مرحله مقابل 
کرزیستوف بینکوفسکی از لهستان با نتیجه ۴ 
بر ۲ به پیروزی رســید و به مرحله نیمه نهایی 
راه یافت. زاگیر شاخیف از روسیه با تولگا تومور 
اوچیر از مغولستان دیگر مبارزه نیمه نهایی را 
برگزار خواهند کرد. در وزن ۷۹ کیلوگرم محمد 
نخــودی در دور اول با نتیجه ۱۱ بر صفر آرون 

کانوا از ایتالیا را از پیش رو برداشت. وی در دور 
دوم با نتیجه ۸ بر ۴ آرمان آواگایان از ارمنستان 
را مغلوب کرد و بــه مرحله یک چهارم نهایی 
راه یافــت. وی در ایــن مرحله با نتیجه ۱۱ بر 
صفر سیف الدین آلکما از فرانسه را شکست داد 
و راهی مرحله نیمه نهایی شد. ریوکی یوشیدا 
از ژاپن با جردن باروز نیز در مرحله نیمه نهایی 
در آن سوی جدول به مصاف هم خواهند رفت. 
در وزن ۹۲ کیلوگرم کامران قاســم پور پس از 
استراحت در دور اول در دور دوم با نتیجه ۷ بر 
صفر از سد آندریل ولاوسف از اوکراین گذشت 
و راهی مرحله یک چهارم نهایی شــد. وی در 
دور بعد با نتیجه ۸ بر یک ایراکلی متسیتوری 
دارنده مدال برنز جهان از گرجستان را مغلوب 
کرد و به مرحله نیمه نهایی راه یافت. قاسم پور 
در این مرحله به مصاف جی دن کاکس قهرمان 
جهان از آمریکا می رود. عثمان نورماگمدوف از 
جمهــوری آذربایجان و ماگومد گوســینوویچ 
قربانوف از روســیه در آن سوی جدول برگزار 
کننده دیگر مبارزه نیمــه نهایی خواهند بود. 
مبارزه هــای نیمه نهایــی چهــار وزن دوم از 
ســاعت ۱۸ به وقت ایران دیروز  برگزار خواهد 
شد. همچنین از ســاعت ۱۹ روز گذشته  نیز 
رده بندی و فینال ۴ وزن نخست برگزار شد که 
حســن یزدانی در وزن ۸۶ کیلوگرم به مصاف 
دیوید تیلور از آمریکا و امیرحسین زارع در وزن 
۱۲۵ کیلوگرم به مصاف گنو پتریاشــویلی از 

گرجستان رفتند

رئیس فدراسیون فوتبال: طبق قدم های برداشته شده و 
جمع بندی های صورت گرفته در بازی ایران و کره تماشاگر 
حضور دارد. به گزارش گروه ورزشی مردم سالاری  شهاب 
عزیــزی خادم در جمــع خبرنگاران دربــاره حضورش در 
کلاس توجیهی داوران فوتبال، اظهار داشت: این  نشست از 
جلسات مهم در بحث داوری بود و این موضوع هم از مراحل 
نگاه توسعه ای فدراسیون فوتبال است که این داوران برای 

حضور در آن ها انتخاب شده اند.
وی افــزود: داوری از حوزه هــای مهم در حوزه ورزش و 
فوتبال اســت همچنین در حوزه دســتمزدی هم قرار شد 
حقــوق داوران ۴۰۰ درصد افزایش پیدا کند. فدراســیون 
فوتبال برای جامعــه داوری برنامه ریزی زیادی انجام داده 
اســت. امروز گلاره ناظمی در ســطح یک فوتسال جهان 

داوری می کند این نکات بسیار حائز اهمیت است.
رئیس فدراسیون فوتبال افزود: باید بیاموزیم با هم و در 
کنار هم با حمایت های مناســب بتوانیم نگاه هدایتی برای 
آینده فوتبال که بخشــی از آن جامعه داوری است داشته 
باشیم. از زحمات افشاریان در کمیته داوران تشکر می کنم 
همچنین کامرانی فر هم برنامه ریزی بســیار مناسبی انجام 
داد و از ســال آینده قطعا افزایش دستمزد را برای داوران 
خواهیم داشت. عزیزی خادم درباره پیگیری های فدراسیون 
فوتبال در خصوص حکم پرونــده مارک ویلموتس، افزود: 
تا ۷ آبان درباره پرونده ویلموتس زمان داریم و ان شــاءالله 
آنچه به نفع فوتبال ملی است رقم بخورد، زیرا هیچ ایرانی 
حاضر نیســت حتی یک سنت از جیب مردم در قراردادی 

که فدراسیون فعلی هم در آن دخیل نبود خارج شود. وی 
درباره وضعیت ورود سیســتم VAR به کشــورمان برای 
دیدار ایران و کره جنوبی، پاسخ داد: یکشنبه شب  مدیران 
شــرکت مربوط برای برنامه ریزی وارد ایران شــدند باید از 
یکی از شرکت های حامی فدراسیون فوتبال هم تشکر کنم 
که در این مدت در حوزه هایی که باید برنامه ریزی می کردند 
کار ها را انجام دادند. ان شــاءالله این مدیران ۱۰، ۱۲ روز در 
ایران هســتند برای ۴ بازی توافق کردیم به سازمان لیگ 
هم ابلاغیه ای صادر شــده تا در همین یکی دو روز لیست 

ورزشگاه ها گرفته شود.
عزیزی خادم درباره حضور بانوان در ورزشگاه آزادی برای 
تماشــای دیدار ایران و کره جنوبی، گفــت: اقداماتی انجام 
شــده و ان شاءالله بتوانیم با نگاه مشارکتی و حفظ و رعایت 
پروتکل های بهداشــتی طبق برنامه ریزی هایی که با ستاد 
ملی مبارزه با کرونا شــده است گزارش مبسوطی از حضور 
تماشــاگران در ورزشــگاه را ظرف یکی دو روز آینده ارائه 
کنیم. برگزاری دیدار ایران و کره جنوبی با حضور تماشاگران 
اقدام مهمی برای فوتبال ما است. امروز به حسن کامرانی فر 
مأموریت دادیم در جلســه ای شرکت کند و گزارش را هم 
اعلام خواهد کرد تا مشــخص شود چه تعداد تماشاگر روز 

بازی ایران و کره در ورزشگاه حضور خواهند داشت.
افشاریان: 

داوران مظلوم ترین قشر فوتبال هستند  
سرپرست کمیته داوران در دوره دانش افزایی داوران و 
کمک داوران تصریح کرد هر داوری با سرنوشت تیمی بازی 

کرد، باید جریمه شود.
به گزارش ســایت رسمی فدراســیون فوتبال، خداداد 
افشــاریان ضمن تمجید از همکارانش در هیات رییســه 
فدراســیون و تقدیر بابــت حضور در این مراســم گفت: 
وظیفه ســختی به لطف اعضای هیات رییسه به دوش من 
افتاد و امیــدوارم نام خوبی را از خــودم در این کمیته به 
جای بگذارم. در شــروع کار، دپارتمانی نداشتیم. برای این 
سمت، همه بزرگان داوری در ذهن من بودند به جز حسن 
کامرانی فر، آقای قنبرزاده به من گفتند که همین الان حکم 
کامرانی فر را بزن و طی جلسه ای با عزیزی خادم و قنبرزاده، 
من کمی درشــتی کردم ولی الان دستانم را بالا می برم و 
به خاطــر آن رفتارم عذرخواهی می کنم زیــرا کامرانی فر 
زحمات زیادی کشیده و تلاش زیادی کرده است. وی ادامه 

داد: ۲۰ روزی اســت که بچه هایم را ندیــدم و این ۳ روز، 
ســخت ترین روزهای زندگی من است و فشاری روی من 
اســت که دخیل آن نبودم. ۷۰ داور را خط زدیم و ۲۴ داور 
و ۴۸ کمــک داور باقی ماندنــد و امیدواریم به هدف خود 
برســیم. این داوران مظلوم ترین قشر ابن فوتبال هستند و 
حدود ۲۰ میلیارد باید برای امکانات آن ها شود اما مهم ترین 
چیزی که برای آن ها می خواهیم، عزت و احترام اســت. هر 
داوری با سرنوشت تیمی بازی کرد، باید جریمه شود و اگر 
داوری نمره ۷.۴ به پایین گرفت، حداقل ۶ هفته خانه نشین 
می شــود. تاکنون داوران را به ایــن آمادگی ندیده بودم. از 
عزیزی خادم می خواهم جایزه ای بزرگ برای داوران و گلاره 
ناظمی که امروز در تیم داوری فینال جام جهانی فوتســال 

است، در نظر بگیرید

مصطفــی آجرلــو از همان لحظــات اول 
مدیرعاملی در استقلال اقدامات مختلفی انجام 
داده و بــا تغییرات مختلــف و تمدید قرارداد 
با ســرمربی، ســعی کرده ثبات را به باشگاه 
برگرداند اما ســوال اصلی این اســت که آیا او 

مسیر درستی را در پیش گرفته
امیر رضا احمدی: پــس از روی کار آمدن 
مصطفــی آجرلو به عنــوان مدیر عامل جدید 
اســتقلال، امید خیلی از استقلالی ها زنده شد 
کــه پس از مدت ها تکیــه دادن افراد ناکاربلد 
به صندلی مدیریتی باشــگاه، قرار اســت یک 
نفــر با تجربه مدیر باشــگاه شــود. فردی که 
ســال ها در باشگاه های مختلف مدیریت کرده 
و دست کم تفاوتش با دیگر مدیران این است 
که بالا و پایین های مدیریت در ورزش را دیده 
و بــا چم و خم کار به خوبی آشناســت. البته 
که از سردار آجرلو که ســابقه مدیرعاملی در 
پاس، استیل آذین و تراکتور را دارد و خیلی ها 
قهرمانی پاس در آسیا را هم به مدیریت او ربط 
می دهند، همیــن انتظار ها می رود. قطعا برای 
مردی که دو بار کاندیدای ریاســت فدراسیون 
فوتبال شــده و وعده داده بود که فوتبال ایران 
را از این ورشکستگی خارج می کند، اوضاع این 
روزهای ساختمان سعادت آباد تفاوتی با وضع 
فدراســیون ندارد و نقاط مشترک زیادی بین 
شــان هست که اگر سردار بتواند این گره ها را 
باز کند، نشان می دهد وعده هایش فقط وعده 
نبوده و در عمل هم آن ها را ثابت کرده. با این 
اوصــاف اما اگر با نگاهی کلی به روزهای اخیر 
که آجرلو مدیرعامل استقلال شده نگاه شود، 

هیچ رگه ای از این اقدامات و ارائه راهکار برای 
حل ریشه ای مشکلات دیده نمی شود. اقدامات 
آجرلو تا این زمان بیشــتر خــوراک صفحات 
متعصب هــواداری را تامین کرده و توانســته 
کمی زمان بخرد اما هیچ نقشه راه مناسبی را 

پیش روی هواداران ترسیم نکرده است.
تغییرات آجرلو منطقی است 

یا نمایش؟!
همانطور که گفته شــد اگر با نگاهی باز به 
عملکرد روزهای اخیر آجرلو پس از بدو ورودش 
به استقلال نگاه شود، این نکته به ذهن می آید 
کــه این تصمیمات بیــش از آنکه حاصل کار 
کارشناســی و منطقی باشــد، نشات گرفته از 
اقدامات نمایشی است که عملا هیچ دردی از 
اســتقلال دوا نمی کند. آجرلو در بدو ورودش 
به اســتقلال، با اقدامی ضربتی قرارداد فرهاد 
مجیدی را با قراردادی ســه ســاله در باشگاه 
نگه داشــت. نکته ای که در این میان به ذهن 
می رســد این است که چطور در جلسه ای که 
کمتر از یک ساعت به طول انجامیده طرفین به 
این نتیجه رسیده اند؟ اگر از باشگاه های بزرگ 
دنیــا فاکتور بگیریم و یک مثال داخلی بزنیم، 
در باشــگاهی مانند پرسپولیس که یحیی گل 
محمدی توانسته این تیم را به قهرمانی در لیگ 
و فینال آسیا برســاند هم این قبیل قراردادها 
امضا نمی شــود و در کنار آن، قرارداد بندها و 
تبصره هایی دارد کــه باید زیر نظر بخش های 
فنی و حقوقی باشگاه بررسی شود. استقلال به 
اندازه کافی از چنین حرکاتی ضربه خورده و در 
دوران سعادتمند همین قراردادهای کارشناسی 

نشــده باعث شد تا بازیکنان پس از یک فصل، 
برای باشگاه طاقچه بالا بگذارند و با درخواست 
افزایش مبلغ قرارداد عملا باشگاه را بهم بریزند. 
با این اوصاف این قرارداد در ســال های آینده 
می تواند برای اســتقلال دردسر ساز شود و با 
در نظر گرفتن تورم و... می تواند به معضلی بین 
باشگاه و مربی تبدیل شود؛ البته اگر مجیدی تا 

آخرین روز قراردادش در باشگاه بماند!
تفسیر اشتباه از فرمول ثبات!

بــه نظر می رســد ایــن دســت اقدامات 
مدیرعامــل جدید اســتقلال همچون تمدید 
فوری قرارداد فرهاد مجیدی، برای برگرداندن 
آرامش به باشــگاه باشد که مدت هاست از این 

تیم رخت بر بسته.
 اما مرد ســرد و گرم چشــیده فوتبال باید 
بداند که مســیر ثبات از این جاده نمی گذرد و 
برای رسیدن باشــگاه به آرامش باید اقدامات 
ریشــه ای انجام داد و با یک نقشه راه مدون، 

کارها را به جلو برد.
جایگاه هیات مدیره کجاست؟

معمــولا روال کار بر این اســت که پس از 
انتخــاب مدیرعامــل و اعضــای جدید هیات 
مدیــره، آن ها هرچنــد در اقدامی نمادین هم 
شده دور هم جمع می شوند تا برنامه های پیش 
رو را هماهنگ کنند و بعد مدیرعامل را وکیل 
خــود کنند که از طرف آن هــا مامور به انجام 

همه کار ها شود. 
در این مــدت اما هیئت مدیره اســتقلال 
همیــن اقدام ظاهــری را هم انجــام نداده و 
مدیرعامل باشــگاه یک تنه و تخته گاز کار را 

پیش می برد و دســت به انتصاب های مختلف 
می زند. 

انتصاب هایی که کسی هنوز دلیل منطقی و 
کارشناسی آن را نمی داند و معلوم نیست دلیل 
آن ها صرفا ایجاد ثبات در تیم اســت یا هدف 
دیگری پشت آن نهفته؟ هرچه که هست قطار 
تغییرات در اســتقلال ترمز بریده و مشخص 
نیســت با این فرمان این باشگاه به چه سمتی 

پیش می رود؟
چرا خبری از برنامه ریزی نیست؟

مصطفــی آجرلو وقتی کاندیدای ریاســت 
فدراســیون شــد، در برنامه ها و مصاحبه های 
مختلــف از برنامه های جامع و کاملی ســخن 
می گفت کــه می تواند چرخ های قفل شــده 

فوتبال را به حرکت در آورد.
به فاصله چند مــاه او در یکی از پرطرفدار 
ترین باشــگاه های فوتبال کشــور به مدیریت 
رســیده اما تا کنون هیچ راهکاری برای برون 
رفت استقلال از مشــکلات فعلی ارائه نداده. 
آجرلو تا کنون هیچ ســخن مستقیم و هدف 

مندی با هواداران استقلال نداشته و به نوشتن 
بیانیه های کلی اکتفا کرده. از طرفی مشکلات 
مالی ریز و درشــت که مثــل بختک به جان 
اســتقلال افتاده، مشــخص نبودن اسپانسر، 
عدم شــفافیت در پول فروش مهدی قائدی، 
پرونده های باز و مشکلاتی مثل قرارداد میلیچ  
که در کمین باشــگاه آبی پوش است، همگی 
معضلاتی اســت که پا روی گلوی این باشگاه 
گذاشته و برای خارج شدن از آنها به یک برنامه 

کاملا کارشناسی شده نیاز است.
آجرلــو اما تا این لحظه هیچ نشــانه ای از 
داشــتن چنین برنامه هایی را نشــان نداده و 
معلوم نیســت با این دست فرمان قطار آبی به 
کدام سمت می رود. با این حال چیزی که عیان 
است این اســت که اگر اوضاع به همین روال 
پیش برود، نام مدیرعامل فعلی استقلال هم در 
کنار نام افرادی قرار می گیرد که جز فرو بردن 
بیشتر این باشــگاه در گرداب مشکلات، هیچ 

میراثی از خود بر جا نگذاشتند.
*خبرآنلاین

امید به بازگشت ایران به سکوی کشتی آزاد قهرمانی جهان

رئیس فدراسیون فوتبال:

بازی ایران و کره با حضور تماشاگران برگزار می شود 

نگاهی به تصمیمات مصطفی آجرلو در بدو ورود به استقلال

تغییرات در استقلال منطقی است یا نمایش؟
امیررضا احمدی

ملیکا کرمی برای اولین بار در تاریخ تنیس روی میز زنان 
ایران به جمع ۱۶ بازیکن برتر آسیا راه پیدا کرد. 

به گزارش ایســنا، در ادامــه رقابت های تنیس روی میز 
قهرمانی آســیا که به میزبانی قطر در حال برگزاری است، 
امروز)یکشــنبه( رابت های بخش انفرادی دنبال شد و سه 

نماینده زن ایران به رقابت با حریفان خود پرداختند.
ابتدا مریم فرعی مقابل نماینده سریلانکا قرار گرفت و سه 
بر یک شکست خورد. او ست  اول را ۱۱ بر ۵ با پیروزی آغاز 
کرد اما در ادامه ۱۱ بر ۷، ۱۱ بر ۹ و ۱۱ بر ۸ شکست خورد 

و از دور رقابت ها کنار رفت.  
ملیکا کرمی هم به مصاف دیگر نماینده سریلانکا رفت و 
سه بر یک پیروز شد. او ست اول را ۱۱ بر ۹ واگذار کرد اما 
در ادامه ۱۱ بر ۵، ۱۱ بر ۹ و ۱۱ بر ۲ پیروز شد. با این نتیجه 
کرمی برای اولین بار در تاریخ پینگ پنگ  زنان ایران به جمع 

۱۶ بازیکن برتر قهرمانی آســیا راه پیدا کرد.  شیما صفایی 
هم به عنوان آخرین پینگ پنگ باز ایران به رقابت با نماینده 
کره جنوبی پرداخت و در ســه ست پیاپی با نتایج ۱۱ بر ۵، 

۱۱ بر ۶ و ۱۱ بر ۹ شکست خورد و حذف شد.
پیش از این و در روزهای گذشــته هم ندا شهسواری و 
مهشید اشتری با شکست مقابل رقبای خود حذف شدند. به 
این ترتیب ملیکا کرمی تنها نماینده ایران در بخش انفرادی 

است که به رقابت خود ادامه می دهد.  
در رقابت های دوبل هم که شــنبه)۱۰ مهر( برگزار شد، 
هر دو تیم دوبل ایران مقابل رقیبان ژاپنی شکست خوردند 

و حذف شدند.  
زنان ایران در بخش تیمی این مســابقات هم شــرکت 
کردند که در جایگاه نهم قرار گرفتند و ســهمیه رقابت های 

جهانی را به دست آوردند.

تاریخ سازی دختر پینگ پنگ باز ایران در قهرمانی آسیا


